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Filmový producent George Edward Griffin odhalil spiknutí
rakovinového průmyslu

badatel.net/filmovy-producent-george-edward-griffin-odhalil-sprisahanie-rakovinoveho-priemyslu/

(Ethan Huff, Natural News ) Americký autor a filmař George Edward Griffin se nedávno objevil v pořadu
stránky Infowars s Alexem Jonesem, během kterého v přímém přenosu přiznal, že celý rakovinový
průmysl je fraška.

Autor knihy „Svět bez rakoviny: Příběh vitamínu B17“ Griffin mluvil o své zhruba 60-ti letech trvající snaze
zpochybňovat „moderní“ medicínský establišment, který podle něj nemá zájem na skutečném léčení
nemocí.

Griffin poprvé slyšel o alternativní léčbě rakoviny od svého přítele lékaře jménem John Richardson Sr.,
který úspěšně léčil pacienty nekonvenčním způsobem. Oficiálně to však dělal jen do té doby, dokud mu
lékařský establišment nepohrozil, že mu odebere licenci, nepřestane-li.

„Nepřestal s tím, protože reálně zachraňoval životy. A tak mu vzali licenci,“ řekl Griffin Jonesovi o lékaři
Richardsonovi.

„Takže tehdy jsem se dostal k tématu rakoviny. Richardson mě požádal, abych mu pomohl napsat článek
do novin nebo časopisu, ve kterém by světu vysvětlil, že to, co dělá, je skutečně založeno na vědě a
funguje to velmi efektivně.“

Když se Griffin začal tématu věnovat do hloubky, zjistil, že rakovina „není vůbec to, co se nám dosud
tvrdilo.“

Rozhovor Griffina s Jonesem si můžete poslechnout zde (v angličtině):

(Související: Věděli jste, že ivermektin zkombinovaný s fenbendazolem je účinný lék proti rakovině?)

Rakovina je způsobena nedostatkem živin, ne „patogeny“ nebo viry

Podle Griffina existuje mnoho faktorů, které přispívají k rakovině – včetně věcí, o kterých se lidem říká, že
jsou pro ně „dobré“, nevyjímaje „léky“ od farmaceutických společností.

„Rozšíření vysoce toxických takzvaných vakcín, pseudovakcín (genových terapií), způsobuje poruchy
imunitního systému těla,“ vysvětluje Griffin během rozhovoru. „Lidé jsou dnes více náchylnější k rakovině
než kdykoliv předtím.“

Pokud jde o to, co rakovina vlastně je, Griffin vyvrací převládající mýtus, že rakovinu něco způsobuje.
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„Většina lidí si myslí, že rakovina je způsobena něčím. Farmaceutické firmy podporují představu, že
rakovinu vyvolávají bakterie, viry nebo něco podobného,   jen aby ji mohly léčit vakcínami,“ vysvětlil.

„Všechny chronické nemoci, to znamená nemoci, které jsou ve vašem těle a jen tak samy od sebe
nezmizí, žádné z nich nejsou způsobeny patogeny, viry nebo něčím podobným. Jsou způsobeny
nedostatkem něčeho.“

Jinými slovy, rakovina je způsobena nedostatkem něčeho, co vaše tělo potřebuje, ať už jsou to vitamíny,
minerály nebo dokonce základní živiny (cukry, tuky a bílkoviny). To znamená, že rakovina je především
nemoc z nedostatku.

Podle Griffina je primárním nedostatkem způsobujícím rakovinu něco, co se nazývá amygdalin, také
známý jako laetril nebo vitamin B17 . Je to přírodní látka nacházející se ve více než 1400 jedlých
rostlinách.

„Problém je ovšem v tom, že většinu z těchto rostlin nekonzumujeme, protože mají hořkou chuť,“ říká
Griffin.

Jelikož většina lidí na Západě upřednostňuje potraviny, které jsou sladké a vysoce zpracované,
konzumují velmi málo amygdalinu. To je důvod, proč je rakovina rozšířena na celém Západě, ale velmi
vzácná v primitivních kulturách, kde lidé konzumují také hořké byliny, rostliny a kořeny.

Důvodem, proč lékařský establišment nikdy nic z toho veřejně neodhalí, je, že by to bylo pro ně velmi
nerentabilní.

„Údajně utratily miliardy dolarů na hledání léku na rakovinu, ale ve skutečnosti nehledají lék na rakovinu,“
říká Griffin. „To, co hledají, je něco, co se jeví jako lék na rakovinu a jehož podávání je pro ně velmi, velmi
výhodné (ziskové).

I když je to pro většinu lidí nepopulární a zní to šíleně, moderní západní medicína a myšlenka léčení
nemocí není o vyléčení, protože pokud vyléčíte nemoc, ztratili jste zákazníka.“

Závěr
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Nezapomeňte si prohlédnout celý rozhovor výše, abyste se dozvěděli více o rakovině ao tom, jak s ní
přirozeně bojovat.

Více se dozvíte i na stránce CancerSolutions.news .

Autor Ethan Huff, Zdroj: naturalnews.com , Zpracoval: Badatel.net

Související články

Proč západní medicína nikdy nenajde lék na rakovinu
20 největších lží o rakovině, kterými vás klamou podvodníci z rakovinového průmyslu
Podle vědců může časté nošení roušek přispívat k pokročilé rakovině plic
Dívka utekla před chemoterapií, vyléčila ji přírodní medicína

https://cancersolutions.news/
https://www.badatel.net/ekniha-kosti-ad
https://www.naturalnews.com/2024-02-27-g-edward-griffin-exposes-cancer-conspiracy-live.html
https://www.badatel.net/preco-zapadna-medicina-nikdy-nenajde-liek-na-rakovinu/
https://www.badatel.net/20-najvacsich-lzi-o-rakovine-ktorymi-vas-klamu-podvodnici-z-rakovinoveho-priemyslu/
https://www.badatel.net/podla-vedcov-moze-caste-nosenie-rusok-prispievat-k-pokrocilej-rakovine-pluc/
https://www.badatel.net/dievca-utieklo-pred-chemoterapiou-vyliecila-ju-prirodna-liecba/

